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OBČINA  DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Kolodvorska ul ica 3/a, 6215 Divača  
Tel . :  05/731 09 30; Fax: 05/731 09 40  
www.divaca.si ;  obcina@divaca.si  

 

Številka: 032-0013//2017-02 

Datum:  19.10.2017 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
19. redne  seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v  četrtek,   

dne 19.10.2017, v sejni sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 

 

Sejo je vodila županja ga. Alenka Štrucl Dovgan.  

 

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 

sveta): 

BENJAMIN ŠKRLJ 

DAMIJANA  GUSTINČIČ  

DOBRIVOJE SUBIČ 

DRAGO ŠKAMPERLE  

JERNEJ FRANC PREMRL  

JOVO FERFILA  

MARTIN PRELC  

MATIJA POTOKAR  

MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 

NIVES SKUK 

URŠKA FLORJANČIČ  

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  -  županja Občine Divača  

IZTOK FEKICJAN  -  direktor Občinske uprave  

VESNA PAVLOVČIČ - strokovna služba Občine Divača 

ROMANA  DERENČIN  -  strokovna služba Občine Divača 

NATAŠA MACAROL -  strokovna služba Občine Divača 

ALENKA KOVAČIČ – strokovna služba Občine Divača 

SONJA TERČIČ - strokovna služba Občine Divača 

DIEGO LOREDAN -  predsednik Častnega razsodišča 

VESNA MASLIČ - predsednica Nadzornega odbora  

RADICA SLAVKOVIČ -   ravnateljica Vrtca Sežana  

LARA MELON –  predstavnica podjetja PLUSMINUS30 

BARBARA DEBEVEC- predstavnica podjetja PLUSMINUS30 

MARIO BENKOČ - predstavnik CI Brkinov  

HELENA RACE  -  predstavnica  sredstev javnega obveščanja (PN) 

TATJANA CERKVENIK  -  zapisničarka 

 

Seja se je pričela ob  17. uri. Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 19. redne seje  OS Občine Divača. 

 

DNEVNI  RED: 

1. Volitev predstavnika v volilno telo za volitve članov državnega sveta  

2. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje OS in poročilo županje 

3. Poročilo o izvrševanju proračuna občine Divača v prvem polletju 2017 

http://www.divaca.si/
mailto:obcina@divaca.si
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4. Predlog proračuna Občine Divača za  leto 2018 

5. Sprememba Statuta Občine Divača  

6. Predlog Odloka o ustanovitvi   Sveta za preventivo  in vzgojo cestnega prometa – I in II. 

obravnava 

7. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarske javne službe  zbiranja 

določenih vrst  komunalnih odpadkov na območju občine Divača – I. obravnava  

8. Predlog Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini Divača – I. obravnava  

9. Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo  stavbnega zemljišča v občini Divača – I. 

obravnava 

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega načrta 

za območje kamnoloma Laže-1, 2. etapa 

11. Predlog dopolnitve letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Divača za leto 

2017 

12. Predlog izdaje sklepa  o določitvi cene programov javnega zavoda Vrtec Sežana  

13. Imenovanje predstavnika Občine Divača v: 

- Svet javnega zavoda Park Škocjanske jame 

- Svet javnega zavoda ORA Krasa in Brkinov        

14. Poročila odborov in komisij 

15. Pobude in vprašanja   

 

Županja je  pozdravila vse prisotne.  Ugotovila je sklepčnost. 

Predlagala je potrditev Zapisnikov:  18. redne, 9. in 10.  dopisne seje Občinskega sveta, ki so jih člani 

sveta prejeli v gradivu. 

g. Subič je podal pripombo na  nerealiziran sklep sprejet v okviru 7. točke zapisnika, v zvezi z 

predlogom sklica izredne seje, za reševanje cestne problematike v Vremah (ureditev cestne 

infrastrukture , signalizacije, sanacijo ceste, ki pelje skozi Vremsko dolino ….) 

Županja je pojasnila, da so že v naslednjih dneh po seji sveta potekali razgovori med Občino Divača in 

predstavniki DRSI glede sanacije vremske ceste. Dogovorjeno je bilo, da bo omenjena cesta sanirana 

po posameznih delih v jesenskem času, zato je ocenila, da ni potrebe po sklicu izredne seje OS.  

Drugih pripomb ni bilo.  

 

Županja je predlagala glasovanje. 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se Zapisnik 18. redne, 9. in 10. izredne seje  Občinskega sveta 

Občine Divača v predlagani vsebini. 

 

Navzočnost je priglasilo 9 članov sveta. 

ZA je glasovalo  9 članov sveta. 

PROTI  je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja  predlagala  potrditev predloženega dnevnega reda 19. redne seje 

Občinskega sveta v predlagani vsebini. 

g. Prelc je predlagal dopolnitev dnevnega reda z vključitvijo dodatne točke po zaporedno 12. točko 

dnevnega reda  : 

»Poročilo o  izboru izvajalca  za prevoz osnovnošolskih otrok«. 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Z predlagano  dopolnitvijo  – uvrstitvijo dodatne točke pod zaporedno 

številko 12, »Poročilo o izboru izvajalca za prevoz osnovnošolskih otrok« in ustreznim 

preoštevilčenjem ostalih točk dnevnega reda,  se potrdi dnevni red 19. redne seje OS.  

 

Navzočnost je priglasilo 9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 1 

VOLITEV PREDSTAVNIKA V VOLILNO TELO ZA VOLITVE  

ČLANOV DRŽAVNEGA SVETA 

 
Županja je podala uvodno obrazložitev k predlagani točki – volitvam predstavnika v volilno telo za 

volitve članov Državnega sveta RS. Volitve članov Državnega sveta RS - predstavnikov lokalnih 

interesov bodo v sredo, dne 22.11.2017 na podlagi Odloka o razpisu splošnih volitev v državni svet . 

V skladu s sprejetimi Pravili za izvolitev predstavnikov v volilno telo (elektorji) za volitve člana 

državnega sveta in za določitev kandidata za člana državnega sveta in spremembami, izvoli Občinski 

svet Občine Divača v volilno telo za volitve člana državnega sveta enega (1) predstavnika (elektorja) 

ter lahko določi enega (1) kandidata za člana državnega sveta. Rok za predložitev seznama izvoljenega 

elektorja in kandidature za člana državnega sveta volilni komisiji volilne enote je do 22.10.2017 do 

24.00 ure. 

Občinska uprava je vse občinske svetnike pozvala k oddaji pisnih predlogov županji Občine Divača  

do četrtka, 19.10.2017 do 12.00 ure. 

Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ga. Gustiničič je podala poročilo 

komisije, ki je  v določenem roku in v skladu s Pravili prejela tri predloge in sicer en predlog za 

kandidata za državni svet in dva predloga za elektorja Občine Divača. 

Predlagan kandidat za člana Državnega sveta je Matija Potokar, predlagana kandidata za elektorja sta 

Jernej Franc Premrl in  Dobrivoje Subič. Vse tri kandidature so bile vložene pravočasno, vložili so jih 

člani Občinskega sveta in so vsebovale vse potrebne podatke in priloge. Člana KMVI Matija Potokar 

in Jernej Franc Premrl sta podala predlog, da se izločita iz nadaljnjih postopkov dela komisije. Ker je 

KMVI tudi brez dveh članov sklepčna, je KMVI v zmanjšani sestavi  nadaljevala s svojim delom. 

Določila je vrstni red kandidatov na glasovnicah in oblikovanje glasovnic. 

Na glasovnici za kandidata za člana Državnega sveta  je kandidat pod zaporedno številko 1. Matija 

Potokar, na glasovnici za elektorja Občine Divača sta kandidata razvrščena po abecednem vrstnem 

redu  njihovih priimkov in  sicer:  pod zaporedno številko 1. kandidat Jernej Franc Premrl, pod 

zaporedno številko 2. kandidat Subič Dobrivoje. 

Na seji sveta je  o podanih predlogih potekalo tajno glasovanje, ki ga je izvedla KMVI, skladno s 

pravili za volitve kandidata za člana državnega sveta in za izvolitev elektorjev.  

Po zaključenem glasovanju je predsednica KMVI poročala o rezultatih tajnega glasovanja.  

Za člana  Državnega sveta je  volilo 11 svetnikov,  veljavnih je bilo 7 glasovnic,  4 so bile neveljavne. 

Kandidat MATIJA POTOKAR je dobil 7 glasov in ugotovitev je, da je v volilno telo za izvolitev člana 

Državnega sveta – predstavnika lokalnih interesov – v 16. volilni enoti  iz Občine  Divača  izvoljen 

MATIJA POTOKAR. 

Drugo glasovanje se je nanašalo na izvolitev elektorjev v volilno telo. Glasovalo je 11 svetnikov, 

predlagan kandidat JERNEJ FRANC PREMRL je dobil 3 glasove, predlagan kandidat DOBRIVOJ  

SUBIČ  pa je prejel 8 glasov. Za elektorja je bil izvoljen DOBRIVOJ SUBIČ, ki je prejel večje  

število lasov.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: V volilno telo za izvolitev člana Državnega sveta – predstavnika lokalnih 

interesov – v 16. volilni enoti se iz Občine  Divača  izvoli naslednji predstavnik: MATIJA 

POTOKAR, roj. 13.5.1948, stanujoč Kačiče-Pared 17A, 6215 Divača. 

Za kandidata za člana Državnega sveta Republike Slovenije – predstavnika lokalnih interesov - 

se iz Občine Divača – 16. volilna enota – določi: DOBRIVOJE SUBIĆ, roj. 17.011958, 

Brkinskega odreda 6, 6215 Divača.  

 

Navzočnost je priglasilo 9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 2 

       POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV PREJŠNJE SEJE OS IN POROČILO ŽUPANJE 

 

Županja je podala kratko poročilo o realizaciji sklepov sprejetih na 18. redni  seji Občinskega sveta.  

V nadaljevanju je županja  prisotne seznanila z tekočimi informacijami in  dogodki v obdobju od 

zaključka prejšnje seje Občinskega sveta, pa do tega dne. 

V okviru te točke je potekala predstavitev prve idejne zasnove obnove zadružnega doma  v Divači, ki 

so jo pripravili v arhitekturnem studiu »Plusminus 30« iz Ljubljane. Po tej zasnovi bi prireditveno 

dvorano uredili tam kjer je nekdaj bila in kjer je sedaj knjižnica. Zadnja stran oziroma klet, kjer so 

lokali v zasebni lasti, bi ostala takšna kot je, mogoče bi nad terasami lokalov naredili prizidek. Z 

lastnikoma trgovine v pritličju in stanovanja v nadstropju naj bi se občina dogovorila za nakup 

nadomestnih prostorov.  

Glede vključitve  prostorov gasilskega doma v obnovo, se bo še razmislilo, vsekakor pa trenutna  

lokacija gasilskega doma  ni primerna, je pojasnila županja, vendar za zdaj ni nadomestnih prostorov 

za gasilce.  

Člani sveta so podali pripombe na predstavljeno idejno zasnovo v smislu povečanja večnamenske 

dvorane, saj je 100 sedežev, kolikor jih je predvidenih v prvem idejnem osnutku zdaleč premalo, imeti 

jih mora vsaj 200 sedežev.  

Županja se je ga. Barbari Debevec in ga. Lari Melon zahvalila za predstavitev idejne zasnove 

zadružnega doma v Divači.  

 

Občinski svet se je seznanil z prvo idejno zasnovo obnove zadružnega doma v Divači.  

 

 

AD 3 

               POROČILO O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE DIVAČA  

V PRVEM POLLETJU 2017 

 

Višja svetovalka za proračun in finance ga.Vesna Pavlovčič je podala poročilo o izvrševanju 

proračuna Občine Divača v 1. polletju 2017. Predlagan akt so predhodno obravnavali vsi matični  

občinski odbori. Poročilo o tem so podali predsedniki posameznih odborov. Na Odboru za finance je 

potekala   razprava, v kateri so bile  podane  pripombe na nizko realizacijo  sredstev  z naslova od 

prodaje zemljišč in  zanimalo jih je  zakaj   niso bila prodana ter zakaj ni bilo pridobljenih evropskih 

sredstev. 

Na seji sveta o predlaganem aktu niso razpravljali in na predlagan dokument niso imeli pripomb. 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  Občinski svet Občine Divača se je seznanil  s poročilom o izvrševanju 

proračuna Občine Divača v prvem polletju leta 2017. 

 

Navzočnost je priglasilo 9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 8  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 4 

               PREDLOG PRORAČUNA OBČINE DIVAČA ZA  LETO 2018 

 
Strokovna služba Občine Divača  ga. Pavlovčič je podala predstavitev predloga proračuna Občine 

Divača za leto 2018, najprej za prihodkovni, nato pa še za odhodkovni del po posameznih postavkah.  

V  razpravi so člani sveta podali svoja stališča na predstavljeni predlog.   

Svetnica ga.Mirjam Frankovič Franetič je  v zvezi z zagotovitvijo sredstev v proračunu 2018,  za 

ureditev večnamenske dvorane v Vremah predlagala, da se sprejme zavezujoč sklep o zagotovitvi 

namenskih sredstev. 
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Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  V primeru, da bodo Občini Divača odobrena regijska sredstva z naslova 

Ministrstva za  gospodarstvo v predvideni višini 2.400.000,00 €, se del  teh sredstev, v višini 

1.600.000,00 €, nameni za izgradnjo večnamenske dvorane v Vremah.  

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:   O predlogu Odloka o proračunu Občine Divača za leto 2018 se opravi 

javna razprava. Javna razprava poteka od ponedeljka 23.10.2017 do srede 20.11.2017.   

Predlog Proračuna Občine Divača za leto 2018 se objavi na internetni strani Občine Divača 

www.divaca.si,  pisni izvod pa je na vpogled na sedežu občinske uprave Občine Divača v času 

uradnih ur.  V  času javne razprave obravnavajo predlog proračuna delovna telesa sveta, sveti 

ožjih delov občine ter zainteresirana javnost. Pripombe in predlogi k predlogu proračuna se 

pošljejo županji Občine Divača:  

- pisno na naslov: Občina Divača, Kolodvorska ulica 3 a, 6215 Divača, s pripisom 

»Pripombe na predlog proračuna Občine Divača za leto 2018«, 

- v elektronski obliki na elektronski naslov občine: obcina@divaca.si  ali  

- osebno z vpisom v knjigo pripomb, ki se nahaja v sejni sobi Občine Divača.  

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V okviru te točke je  županja predlagala  potrditev Kadrovskega načrta  organov skupne občinske 

uprave občin Divača, Hrpelje-Kozina, Komen in Sežana za leta 2017, 2018, 2019. 

g. Felicjan je podal kratko obrazložitev k predloženemu gradivu. Veljavni kadrovski načrt za leto 

2017, 2018, 2019 vključuje število  dovoljenih zaposlitev v Medobčinskem inšpektoratu in redarstvu   

ter v Medobčinski notranji revizijski službi, ki pa je bila  dne 31.12.2016 ukinjena. Zato se predlaga v 

sprejem nov predlog Kadrovskega načrta. Po sedaj veljavnem aktu je v tem organu dovoljenih 6 

zaposlitev, trenutno so zaposleni 4 javni uslužbenci in sicer vodja organa, dva občinska redarja in 

poslovna sekretarka . Zaradi vedno večjega obsega dela , se predvideva zaposlitev še dveh redarjev in 

še enega inšpektorja.  Tako zajema  podani predlog Kadrovskega načrta sedem javnih uslužbencev.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  V predlagani obliki se sprejme  predlog Kadrovskega načrta v organu 

skupne  občinske uprave  -  Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Divača, Hrpelje-Kozina, 

Komen in Sežana za leta 2017,2018, 2019 .   

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 5 

                              SPREMEMBA STATUTA OBČINE DIVAČA 

 

Statutarno pravne komisija je na podlagi večkrat podanih pobud pripravila predlog spremembe Statuta 

Občine Divača. Predsednica komisije  ga. Urška Florjančič je pojasnila podane spremembe:  

1. Spremembo  39. člena  Statuta -  pri številu članov Nadzornega odbora iz 5 na 3: število članov 

NO naj se ponovno zniža na število 3, saj ni potrebe, da bi bilo 5 članov. Slednje utemeljuje to, da 

je zdajšnje število članov precej visoko, glede na to, da je svetnikov 11. Tudi število opravljenih 

nadzorov ni bilo tolikšno, da bi upravičilo število članov (5). Hkrati bi se tudi sredstva te postavke 

znižala v proračunu za leto 2018 in dalje.  

2. Spremembo 14. Člena Statuta - potrebo po tej spremembi je pojasnila županja sama, saj naj bi na 

svetih zavodov izrazili zaskrbljenost, ker se mandati članov sveta menjujejo med letom in se tako 

člani nenehno lahko menjujejo, kar pa onemogoča dobro delo sveta. Bolje naj bi bilo tako, da bi 

imeli vsi člani sveta mandat, ki bi vsem potekel na isti dan. Istočasno pa bi občinski svet obdržal 

pristojnost, da jih lahko zamenja. 

 

Člani Občinskega sveta na predlagane spremembe Statuta niso imeli pripomb.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se  Spremembe Statuta Občine Divača v predlagani obliki.               
 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 6 

PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI   SVETA ZA PREVENTIVO  IN VZGOJO CESTNEGA 

PROMETA (I. in II. obravnava) 

 

Direktor občinske uprave g. Felicjan je podal krajšo obrazložitev in razloge za sprejem Odloka o 

ustanovitvi sveta za preventivo in vzgojo  cestnega prometa. Zaradi spremembe zakonodaje, ki je bila 

podlaga za ustanovitev in imenovanje članov v Svet za preventivo in vzgojo ter poteka mandata 

dosedanjim članom Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki so bili imenovani s Sklepom 

Občinskega sveta Občine Divača št. 032-0020/2011-26 in št. 032-0006/2012-16 se Občinskemu svetu 

predlaga, da obravnava in sprejme predlagani Odlok o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu Občine Divača, kot je v gradivu podrobneje predstavljen.  

Razloga za sprejem odloka sta:  

- sprememba oz. sprejem novega  Zakona o voznikih  in 

- pretek mandata dosedanjemu Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki ga je treba zaradi 

nove zakonodaje urediti na novo.  

Ker ni pričakovati bistvenih pripomb in gre v bistvu za uskladitev ureditve z veljavno zakonodajo, se 

predlaga, da se 1. in 2. obravnava odloka združita in opravita na isti seji skladno s petim odstavkom 

74. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Divača. Cilj odloka pa je uskladitev ureditve vzgoje in 

preventive v cestnem prometu z veljavno zakonodajo. 

V spremenjenem   oz.  novem Zakonu o voznikih je v 6. členu določeno, da za načrtovanje in 

usklajevanje nalog preventive in vzgoje v cestnem prometu na lokalni ravni samoupravne 

lokalne skupnosti ustanovijo svete za preventivo in vzgojo v cestnem prometu (v nadaljevanju 

SPV), ki delujejo kot strokovno posvetovalno telo predstavniškega organa lokalne skupnosti 

(občinskega sveta).  

Predhodnik tega zakona je določal, da Občinski svet za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu deluje kot posvetovalno telo župana, člane pa imenuje občinski svet.  
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Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Prva in druga obravnava  Odloka o ustanovitvi sveta za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu Občine Divača se združita in opravita na isti seji sveta. 

 
Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 1 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 
Predlagan  akt so predhodno obravnavali: Statutarno pravna komisija, Odbor za finance  in Odbor za 

gospodarstvo in okolje, soglašali so z združitvijo I. in II. obravnave in ga potrdili v predlagani obliki. 

Na seji sveta je o predlaganem dokumentu potekala krajša razprava. Svetnik g. Prelc je podal 

pripombo, da bi v komisijo morali imenovati tudi predstavnika uporabnikov cest. Drugih pripomb na 

besedilo predlaganega odloka  ni bilo. 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se Odlok o ustanovitvi sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu Občine Divača v predlagani obliki. 

 

Navzočnost je priglasilo 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo 7  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 1 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 7 

PREDLOG ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA IZVAJANJE GOSPODARSKE JAVNE 

SLUŽBE  ZBIRANJA DOLOČENIH VRST  KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU 

OBČINE DIVAČA  (I. obravnava) 

 

Strokovna služba Občine Divača ga. Nataša Macarol je podala uvodno  obrazložitev k predloženemu 

predlogu Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst 

komunalnih odpadkov na območju Občine Divača.  To je koncesijski akt, s katerim Občina Divača 

določa predmet in pogoje za podelitev koncesije ter ureja druga vprašanja v zvezi z izvajanjem 

obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju 

občine.  S tem odlokom se določajo tudi pogoji za sklenitev koncesijskega razmerja in dolžnosti 

koncesionarja in koncedenta v tem razmerju ter razmerja koncesionarja do uporabnikov storitev javne 

službe.  

Cilji odloka so predvsem izbrati koncesionarja za izvajanje javne službe zbiranja določenih vrst 

komunalnih odpadkov na podlagi javnega razpisa, urediti osnove za sklenitev koncesijskega razmerja 

in zagotoviti uporabnikom storitev javne službe kontinuirano in kvalitetno javno službo zbiranja 

določenih vrst komunalnih odpadkov na celotnem območju občine, ki bo vsem uporabnikom dostopna 

pod enakimi pogoji. 

Pripravljalka odloka  ga. Saša Pegam je predlog Odloka predhodno podrobno predstavila Statutarno 

pravni komisiji, Odboru za finance in Odboru za gospodarstvo in okolje. Statutarno pravna komisija s 

pravnega vidika ni imela pripomb in je predlagan akt potrdila v predlaganem besedilu v I. obravnavi. 

Odbor za gospodarstvo in okolje in Odbor za finance sta predlog odloka  v I. obravnavi sprejela s 

spremembo in sicer: 1. točka 6. člena – koncesija se podeli za obdobje 5-tih let z možnostjo 

podaljšanja za 2 leti in pol.  

Na seji sveta na predlagan akt ni bilo pripomb. 
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Po zaključeni razpravi je županja dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: V I. obravnavi se potrdi Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje 

gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju občine 

Divača v predlagani obliki. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA: O predlogu Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarske javne 

službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na območju občine Divača se opravi javna 

razprava. Javna razprava poteka od 23.10.2017 do 20.11.2017. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 8 

PREDLOG ODLOKA O RAVNANJU S KOMUNALNIMI ODPADKI V OBČINI DIVAČA   

(I. obravnava) 

 

Strokovna služba Občine Divača ga. Nataša Macarol je podala kratko  obrazložitev k predlogu Odloka 

o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini Divača. Predlagan odlok  je potrebno sprejeti zaradi 

uskladitve veljavnih občinskih predpisov s spremembami zakonodaje na področju ravnanja z odpadki 

in varstva okolja.  

Namen odloka je urejanje načina, predmeta, obsega in pogojev opravljanja vseh treh navedenih 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ter obveznosti izvajalcev navedenih javnih služb. Gre 

za manjše vsebinske ter organizacijske prilagoditve izvajanja predmetnih javnih služb ter uskladitev 

terminologije z veljavno zakonodajo na področju ravnanja z odpadki.  

Predlagan akt so predhodno obravnavali člani Statutarno pravne komisije, Odbora za finance in 

Odbora za gospodarstvo in okolje, kjer je besedilo odloka po posameznih členih predstavila 

pripravljalka odloka  ga. Saša Pegam. 

Statutarno pravna komisija s pravnega vidika ni imela pripomb in je predlagan akt potrdila v 

predlaganem besedilu v I. obravnavi.  

Člani odbora za gospodarstvo in  Odbora za finance  so potrdili predlagan odlok v I. obravnavi s 

predlogom naslednjih sprememb:  

- 2. točka 18. člena – izvajalec zbiranja nevarnih frakcij naj zagotovi najmanj 2 x letno ločeno 

zbiranje s premično zbiralnico nevarnih frakcij.  

- 7. točka 23. člena – izvajalec zbiranja najmanj 2x letno zagotovi prevzem s Tehničnim 

pravilnikom določene količine zelenega vrtnega odpada pri uporabniku, po predhodnem naročilu 

in brez doplačila.   

- 3. točka 24. člena – izvajalec najmanj 2x letno zagotovi prevzem s Tehničnim pravilnikom 

določene količine kosovnih odpadkov pri uporabniku, po predhodnem naročilu in brez doplačila.  

- 27. člen se v celoti zbriše iz Odloka.     

- V kazenskih določbah (od 50. do 53. člena) se določi globe od določenega zneska do določenega 

zneska.  

Na seji Občinskega sveta ni bilo pripomb na besedilo predlaganega odloka.  
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Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  V prvem branju se potrdi Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v 

občini Divača v predlagani obliki.  

   

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA: O predlogu Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini Divača 

se opravi javna razprava. Javna razprava poteka od 23.10.2017 do 20.11.2017. 
 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9 

PREDLOG ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO  STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI 

DIVAČA (I. obravnava) 

 

Strokovna služba Občine Divača ga. Macarol je podala kratko obrazložitev k predlogu Odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča. Nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča se plačuje 

na območju mest in naselij mestnega značaja; na območjih, ki so določena za stanovanjsko in 

drugačno kompleksno graditev; na območjih, za katere je sprejet prostorski izvedbeni načrt in na 

drugih območjih, ki so opremljena z vodovodnim in električnim omrežjem.  

Občina z odlokom sprejme podlage za odmero NUSZ, oziroma določi merila za določanje višine 

nadomestila neposrednim uporabnikom stavbnih zemljišč.  

Ministrstvo za Finance  je pozvalo občine k zakonski uskladitvi odlokov o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča, skupaj z Ministrstvom za okolje in prostor in Ministrstvom za javno upravo  pa je 

podalo tudi smernice, ki naj bodo upoštevane pri vsebinski pripravi novega odloka.  

Obstoječi odlok občine Divača je bil sprejet leta 1997 in nazadnje dopolnjen leta 2011. Odlok ne 

upošteva vseh veljavnih pravnih podlag in je v nekaterih delih zastarel. Predlagan nov Odlok bo 

zagotavljal podlago za enakovredno porazdelitev nadomestila, celovit zajem vhodnih podatkov in 

lažjo kontrolo podatkov, ki so uporabljeni v odmeri NUSZ.  

Sprejem novega Odloka ne bo imel večjih posledic na občinski proračun.  

Pripravljalka  odloka ga. Ana Stiplošek, predstavnica podjetja Realis, je predlog Odloka predhodno 

podrobno predstavila Statutarno pravni komisiji, Odboru za finance in Odboru za gospodarstvo in 

okolje. Statutarno pravna komisija s pravnega vidika ni imela pripomb in je predlagan akt potrdila v 

predlaganem besedilu v I. obravnavi. Odbor za gospodarstvo in okolje in Odbor za finance sta predlog 

odloka  v I. obravnavi sprejela z naslednjimi pripombami, ki naj se upoštevajo pri II. obravnavi: Člani 

odbora za gospodarstvo in okolje so soglasno potrdili predlog Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v občini Divača v i. obravnavi s predlogom naslednjih sprememb: 

- v 1. kakovostno skupino območij se poleg naselij Divača in Senožeče uvrsti še naselje Dolnje 

Ležeče (5. člen odloka), 

- izjemne ugodnosti v zvezi s pridobivanjem dohodka iz 10. člena se pri dejavnosti proizvodnja, 

prenos in distribucija električne energije poveča za 1. kakovostno skupino na 4150 točk, 

- v 9. členu naj se pri opremljenosti stavbnega zemljišča doda še optika – 5 točk. 

Na  seji  sveta je o predlaganem dokumentu potekala krajša razprava, v kateri je svetnik g. Ferfila 

nasprotoval predlaganemu povišanju točke za izračun nadomestila stavbnega zemljišča iz 0,50 € na 

0,53 €. 

Drugih pripomb na predlagano besedilo odloka ni bilo. 
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Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: V  I. obravnavi se potrdi Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 

v občini Divača v predlagani obliki.  

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 1 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA: O predlogu Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v 

občini Divača se opravi javna razprava. Javna razprava poteka od 23.10.2017 do 20.11.2017. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 10 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH OBČINSKEGA PODROBNEGA 

PROSTORSKEGA NAČRTA ZA OBMOČJE KAMNOLOMA LAŽE-1, 2. ETAPA 

 

Strokovna služba Občine Divača ga. Alenka Kovačič je uvodoma povedala, da je Občinski svet 

Občine Divača je na 18. seji, dne 30.05.2017, sprejel Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za območje kamnoloma Laže-1, 2. etapa. Odlok je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih 

občin, št. 28/2017. Po začetku veljavnosti prostorskega akta oz. po začetku njegove uporabe je bilo 

ugotovljeno, da je znotraj izvedbenega prostorskega akta med grafičnim in tekstualnim delom prišlo 

do očitnega neskladja oz. očitnih napak, ki se jih želi z ustreznim postopkom odpraviti.  

Županja Občine Divača je sprejela Sklep o začetku priprave sprememb in dopolnitev OPPN za 

območje kamnoloma Laže-1, 2.etapa (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 40/2017). Predlog 

sprememb in dopolnitev je bil skupaj z obrazložitvijo javno objavljen na oglasni deski Občine Divača 

in na spletni strani Občine Divača od 23.8.2017 do vključno 8.9.2017. V času javne objave Občina 

Divača ni prejela nobene pripombe na objavljeno gradivo. 

Spremembe in dopolnitve OPPN kamnolom Laže-1, 2.etapa se nanašajo na: 

 tekstualni del, kjer je iz prvega in drugega odstavka 6. člena Odloka izpadla, parc. št. 1316/84, k.o. 

Laže 

 kartografski del, kjer se na karti 3b Obodna parcelacija na katastrskem načrtu točko 22 prestavi 

proti severu na parcelno mejo ter se v območje urejanja z OPPN vključi parc. št. 1316/83, k.o. 

Laže v celoti. 

Predlagan akt so predhodno obravnavali: Statutarno pravna komisija, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo in okolje in ga potrdili v predlagani vsebini.  

Člani sveta na predlagano besedilo odloka ni so imeli pripomb.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se »Odlok o spremembah in dopolnitvah  Občinskega 

podrobnega  prostorskega načrta za območje kamnoloma Laže – 1, 2 etapa«.  

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 11 

PREDLOG DOPOLNITVE LETNEGA NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM 

PREMOŽENJEM OBČINE DIVAČA ZA LETO 2017 

 

Uvodno obrazložitev k predlagani točki je podal direktor občinske uprave g. Felicjan. Predlog  

dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem občine Divača za leto 2017,  je bil posredovan 

članom sveta z ostalim gradivom .  

Predlagana je dopolnitev načrta razpolaganja s stvarnim premoženjem občine Divača za leto 2017 s 

prodajo praznega stanovanja na naslovu Senožeče 82A (ID oznaka: 2447-81-15). 

Istočasno se predlaga dopolnitev načrta pridobivanja stvarnega premoženja občine Divača za leto 2017 

in sicer z nakupom zemljišča s parc. št. 653/1 k.o. 2449-Vremski Britof za namen zagotavljanja 

funkcionalnega zemljišča POŠ Vreme in dostopa do bodoče dvorane ter z nakupom stavbe »mitnice« 

v Senožečah ter zemljišč v okolici (parc. št. 1508 k.o. 2447-Senožeče do ½, ter parc. št. *159/1, 2663, 

1514/3, 1507/1 vse k.o. 2447-Senožeče, do celote. 

Zemljišče parc. št. 653/1 k.o. 2449-Vremski Britof se uvrsti v program pridobivanja, vendar je 

potrebno predhodno zagotoviti sredstva za odkup.  

Predlagan dokument sta predhodno  obravnavala Odbor za gospodarstvo in okolje in Odbor za 

finance. Predsednika odborov sta podala stališča odborov. Oba odbora sta soglasno potrdila dopolnitev 

načrta razpolaganja s stvarnim premoženjem za leto 2017 s stanovanjem na naslovu Senožeče 82A. 

Potrdila sta  uvrstitev zemljišča s parc. št. 653/1 k.o. 2449-Vremski Britof v program pridobivanja, 

vendar je potrebno pred izvedbo nakupa zagotoviti sredstva. 

Odbora sta soglasno potrdila dopolnitev načrta pridobivanja s stavbo »mitnice« in okoliškimi 

parcelami, vendar sklenitev pravnega posla nakupa pogojujeta s tem, da se objekt preda v last ali 

upravljanje KS Senožeče. 

Na seji sveta so svetniki  potrdili  dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2017,  v 

delu, ki vsebuje prodajo praznega stanovanja na naslovu Senožeče 82A (ID oznaka: 2447-81-15) in  

nakup zemljišča s parc. št. 653/1 k.o. 2449-Vremski Britof za namen zagotavljanja funkcionalnega 

zemljišča POŠ Vreme,  glede nakupa »mitnice« pa je potekala krajša razprava.   Nekateri svetniki  so 

bili proti nakupu » mitnice«, drugi so v nadaljnji razpravi  menili, da je ponudba lastnikov »mitnice« 

ugodna, ter da je pomembno, da se ohrani ta edinstven spomenik kulturne dediščine. Istočasno pa se 

ugotavlja, da je objekt v zelo slabem stanju, ter da bo potrebno izvesti interventna sanacijska dela, za 

katera pa občina v prihodnjem letu nima predvidenih sredstev. Občinsko upravo se naproša, da 

pripravi oceno višine sredstev za nujna intervencijska dela. Razpravljalo  se je tudi o vlogi KS 

Senožeče, katera bi lahko sama nastopala kot kupec objekta ali objekt prevzela v upravljanje.  

Po zaključeni razpravi  je županja je dala na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet občine Divača sprejme 2. dopolnitev Načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem občine Divača za leto 2017, ki vsebuje 1. dopolnitev načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja ter 2. dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

za leto 2017, po priloženem seznamu: 

- zemljišče  653/1 k.o. Vremski Britof in ob POŠ Vreme za dostop  v predvideni višini  

8.000,00 €  

- objekt mitnice in okoliških parcel za ureditev muzejske zbirke v višini 20.000,00 € –  

             z dopolnitvijo, da  se omenjen objekt preda v  last KS Senožeče.        

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo  11 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 12 

POROČILO O  IZBORU IZVAJALCA  ZA PREVOZ OSNOVNOŠOLSKIH OTROK 

 

Višja svetovalka za družbene dejavnosti ga. Derenčin je pojasnila, da  je Občina Divača v mesecu 

juniju 2017  objavila razpis za izbor prevoznika osnovnošolskih otrok in otrok s posebnimi potrebami 

in nanj prejela le eno ponudbo.  Prijavil se je prevoznik Avrigo s podizvajalci: Slovenske železnice, 

AvtoExpert Materija, Uniplan prevozi Kostanjevica na Krasu in Transport Mahne Kozina. Za prevoz 

otrok so ponudili ceno 217.700,00 € na leto.  

Direktor Občinske uprave g. Felicjan je pri tem povedal, da so bili na Občini  presenečeni, da je prišla 

le ena prijava. Če bi razpis ponovili, bi se zgodilo isto, zato so se odločili za pogajanja, s čimer se je 

doseglo precej nižjo ceno 183.000,00 € na leto.  

Občinski svetnik g.Martin Prelc je menil, da so cene kljub pogajanjem še vedno  previsoke. Zanimalo 

ga je tudi zakaj niso razpisa objavili prej in bi imeli več časa za ponovitev razpisa. Dodal je še, da bi 

morali pogodbo z Avrigom  s štirih let skrajšati na eno leto in si na tak način pustiti odprta vrata za 

morebitno cenejšo priložnost.  

ga. Derenčin je pojasnila, da so razpis začeli pripravljati že v začetku leta, a so priprave trajale zelo 

dolgo. Primerjave z drugimi občinami pa so pokazale, da imajo tudi drugod podobne cene za podoben 

obseg  prevozov. 

Svetnica ga. Gustinčič, ki je tudi sodelovala pri pogajanjih z Avrigom, je kot ravnateljica OŠ Divača 

povedala, da ocenjujejo, da prevoznik delo opravlja   strokovno in da lepo poteka. Prihodi in odhodi          

so celo še bolje usklajeni z urnikom šole kot v preteklih letih 

V nadaljnji razpravi o svetniki imeli nekaj pomislekov o korektnosti prijave Avriga in podizvajalcev 

na razpis, omenjali so sume dogovarjanja, kar pa ni mogoče dokazati. 

 

Člani Občinskega sveta so se seznanili s poročilom o  izboru izvajalca za prevoz osnovnošolskih 

otrok.  

 

                                                                             AD 13 

PREDLOG IZDAJE SKLEPA  O DOLOČITVI CENE PROGRAMOV JAVNEGA 

ZAVODA VRTEC SEŽANA 

 

Ravnateljica Vrtca Sežana ga. Radica Slavkovič je podala informacije o gradivu in podrobneje 

predstavila problematiko ter predlog Vrtca Sežana in spremembe ekonomske cene programov Vrtca. 

Predstavila je postopek sprejemanja spremembe cene programov ter pregled zadnjih sprememb cen.  

Nova ekonomska cena vrtca znaša 481,65 € za prvo starostno obdobje in 352,32 € za drugo starostno 

obdobje. Od tega so stroški hrane 1,78 €na dan na otroka (37,38 € na mesec). Stroški storitev in 

materiala znašajo na mesec 54,4 € na otroka, pri mlajših zaradi plenic ta strošek naraste na 59,43 €. 

Vse ostalo so stroški dela. Zaradi odprave plačnih nesorazmerij so se plače povišale kar 111 

zaposlenim v vseh enotah Vrtca, to se odraža tudi na višjih cenah oskrbe. Stroškov dela pa ne morejo 

znižati je pojasnila  in tudi prostore je potrebno primerno vzdrževati. Nabava je na minimumu, igrače 

se trudijo sami izdelovati naravne in novih ne nabavljajo. Povedala je, da je nova cena še vedno 

približno 6 % nižja od cene, ki je veljala pred sedmimi leti. Odtlej so se namreč znižale premije 

kolektivnega dopolnilnega pokojninskega zavarovanja, regres, nižje je  plačilo prevoza na delo. 

Kljub podani obrazložitvi občinski svetniki niso bili prepričani, da ne bi bilo mogoče stroškov še 

nekoliko znižati. Zanimalo jih je, zakaj vrtec v Divači  ki so ga zgradili pred petimi leti  in opremili s 

toplotno črpalko z ogrevanje še vedno uporablja drag plin.  

g. Škamperle je ravnateljici Vrtca postavil vprašanje, kakšne ukrepe  so v Vrtcu izvedli, da bi 

zmanjšali porabo plina. Menil je, da vode ni smiselno greti na plin, če so vgrajene toplotne črpalke.  

Ravnateljica  ga. Slavkovič je pojasnila, da je toplotna črpalka ali v alarmu ali v okvari. 

Član OS g. Subič je ravnateljici očital, da ni storila vsega, da bi znižala stroške in da bi morala o 

težavah s toplotno črpalko obvestiti občino, ki še vedno plačuje posojilo za nov vrtec.  

Tudi svetnik g. Prelc je menil, da bi z novim vrtcem morali prihraniti veliko energije. Pri tem je še 

dejal, da se zavzema, da bi Divača imela svoj vrtec, ki ne bi spadal pod Vrtec Sežana.  
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Občinska svetnica  ga. Gustinčič  pa je dejala, da je potrebno ugotoviti, kaj je narobe s toplotno 

črpalko. Povedala je, da nova tehnologija  ogrevanja prinese manjšo porabo energentov, se pa povišajo 

stroški vzdrževanja, servisov, meritev, ki jih je potrebno opravljati.  

Predlagan sklep o določitvi  nove cene programov Vrtca Sežana sta predhodno obravnava Odbor za 

finance in Odbor za  negospodarstvo. Odbor za finance predloga ni potrdil, želel je slišati obrazložitev 

ravnateljice, Odbor za negospodarstvo je potrdil sklep v predlagani vsebini.  

 

Po zaključeni razpravi je županja dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Divača  soglaša z  določitvijo cene programov 

javnega vzgojno- izobraževalnega zavoda Vrtec Sežana v predlagani obliki. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 8  članov sveta. 

PROTI sta  glasovala 2 člana sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 14 

IMENOVANJE PREDSTAVNIKA OBČINE DIVAČA V: 

- SVET JAVNEGA ZAVODA PARK ŠKOCJANSKE JAME  

- SVET JAVNEGA ZAVODA ORA KRASA IN BRKINOV        

 

Podpredsednica Komisije za mandatna vprašanja volitve in imenovanja ga. Nives Skuk je podala 

kratko obrazložitev k predlagani  točki.  

Javni zavod Park Škocjanske jame je  Občino Divača obvestil o poteku mandata  članom  Sveta 

javnega zavoda Park Škocjanske jame in predlagal imenovanje predstavnika Občine Divača v 

navedeni organ za nadaljnje mandatno obdobje.  

Občinski svet Občine Divača je na 1. dopisni seji dne 4.12.2014, sprejel Sklep, da se v Svet javnega 

zavoda  Park Škocjnske jame kot predstavnico Občine Divača za štiriletno obdobje  imenuje članico 

Občinskega sveta DAMIJANO GUSTINČIČ.  

Mandati v javnih zavodih tečejo drugače kot mandati članov Občinskega sveta (se začnejo in končajo 

z drugimi datumi kot mandati Občinskih svetnikov).  

Tako mandat članom Sveta javnega zavoda Park Škocjanske jame  poteče dne 08.10.2017. Glede na 

to, da je Občinski svet ob pričetku mandata v Svet zavoda Park Škocjanske jame  imenoval Damijano 

Gustinčič in  imenovana soglaša z nadaljnjim imenovanjem v predlagani organ,  KMVI predlaga, da 

se jo ponovno imenuje za nadaljnje mandatno obdobje.( KMVI na podlagi podanega poziva, ni prejela 

nobenega drugega predloga za imenovanje predstavnika Občine Divača v navedeni organ).  

Komisija za mandatna vprašanja volitve in imenovanja je sprejela sklep, da se kot predstavnico 

Občine Divača v Svet javnega zavoda Park Škocjanske jame  imenuje DAMIJANO GUSTINČIČ, 

Kajuhova ulica 21, 6215 Divača . 

Občinskemu svetu se  predlaga v sprejem priložen sklep. 

Člani sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: V  Svet javnega zavoda Park  Škocjanske jame, se kot predstavnico 

Občine Divača  imenuje DAMIJANO GUSTINČIČ, Kajuhova ulica 21, 6215 Divača. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. (ga. Damijana Gustinčič se je pri glasovanju izločila). 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je predsednica Komisije za mandatna vprašanja volitve in imenovanja ga. Damijana 

Gustinčič podala informacijo v zvezi  obravnave  vloge Sveta  javnega zavoda ORA Krasa in Brkinov, 

ki je   Občino Divača obvestil o poteku mandata  članom  Sveta javnega zavoda ORA Krasa in 

predlagal imenovanje predstavnika Občine Divača v navedeni organ.   
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Občinski svet Občine Divača je na 1. dopisni seji dne 4.12.2014, sprejel Sklep, da se v Svet javnega 

zavoda  ORA Krasa in Brkinov kot predstavnika Občine Divača za štiriletno obdobje  imenuje člana 

Občinskega sveta ŠKAMPERELE DRAGA.  

Mandati v javnih zavodih tečejo drugače kot mandati članov Občinskega sveta (se začnejo in končajo 

z drugimi datumi kot mandati Občinskih svetnikov).  

Tako mandat članom Sveta javnega zavoda ORA Krasa in Brkinov poteče dne 16.12.2017.  Dosedanji 

predstavnik Občine Divača Škamperle Drago se z  nadaljnjim imenovanjem v Svet javnega zavoda 

ORA Krasa in Brkinov ne strinja, zato  je Komisija za mandatna vprašanja volitve in imenovanja 

pozvala člane Občinskega sveta, da podajo predloge kandidatov za imenovanje člana v navedeni 

organ. V predlaganem roku je KMVI prejela samo en predlog   in ga na seji tudi potrdila. 

Komisija za mandatna vprašanja volitve in imenovanja je sprejela sklep, da se kot predstavnik Občine 

Divača v Svet javnega zavoda ORA Krasa in Brkinov Sežana imenuje MARTIN PRELC, Podgrad pri 

Vremah 2, 6217 Vremski Britof . 

Občinskemu svetu se  predlaga v sprejem priložen sklep. 

Člani sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.  

 

PREDLOG SKLEPA: V Svet javnega zavoda ORA Krasa in Brkinov Sežana, se kot predstavnik 

Občine Divača  imenuje MARTIN PRELC, Podgrad pri Vremah 2, 6217 Vremski Britof . 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. (g. Martin Prelc  se je pri glasovanju izločil). 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD  15 

POROČILA ODBOROV IN KOMISIJ 

 

Predsedniki posameznih Odborov in Komisij so stališča Odborov in Komisij vezanih na dnevi red 19. 

redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda. Predsednik Odbora za gospodarstvo g. 

Škamperle  je predstavil obravnavano 9. točko   v okviru Zapisnika odbora za gospodarstvo in okolje z  

dne 10.10.2017  - seznanitev z novimi vlogami  in sprejetimi sklepi: 

- vlogo podjetja Rehabo d.o.o. za prestavitev TP na drugo parcelo 

- vlogo  podjetja AAE d.o.o. za ustanovitev služnosti za postavitev 20 kV kablovoda ter vlogo 

podjetja Amicus d.o.o. in VEPA d.o.o. tudi za služnostno pravico; 

- vloge za postavitev hitrostnih ovir v:  Kačičah, pri OŠ in Vrtcu v Divači, v ulici Stara Divača, 

pri otroškem igrišču v Dolnjih Ležečah      

Člani Občinskega sveta so se seznanili z predlaganimi sklepi Odbora za gospodarstvo in okolje.  
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AD 16 

POBUDE IN VPRAŠANJA 

                                                          

Na seji Občinskega sveta so  bile podane naslednje pobude:  

 

 Matija Potokar:  

Zanimalo ga je, zakaj se ne asfaltira ceste med Matavunskim križiščem in Lokvijo.   

 

 Nives Skuk: 

Izpostavila je vprašanje o morebitnih novih informacijah glede izgradnje nakupovalnega centra v 

Divači. 

 

 Mirjam Frankovič Franetič: 

Podala je problematiko oskrbe trgovine v Vremah in v smislu reševanja zadeve predlagala pogovor 

županje z lastnikom trgovine  oziroma iskanje novega ponudnika.  

 

 Martin Prelc   : 

 Ponovno opozoril na nerešeno zadevo - problem razraščenih cipres, ki segajo na cesto v Dolnjih 

Vremah in so moteče za promet -  potrebno  jih  je obsekati.   

 V zvezi s sanacijo ceste  Matavun-Naklo,  predlaga da se razširi in sanira ovinek pri Naklem .  

 

 Jovo Ferfila  :  

Zanimalo ga je kdaj bo Občinski svet sprejemal OPN. 

 

 

Na Odboru za negospodarstvo, so bile podane  naslednje pobude:  

Odbor podpira predlog, da predstavniki OŠ Koper Odboru predstavijo zamisli glede organizacije 

svetovalnega dela in pomoči otrokom in mladostnikom v občini Divača. Povabi se jih na eno izmed 

naslednjih sej Odbora – predvidoma na naslednjo.  

 

 Mirjam Frankovič Franetič:  

 Opozorila je na nedorečeno urejanje Medgeneracijskega centra Vreme  v Famljah. Predstavila je 

postopke, ki so bili izvedeni v zvezi z ureditvijo navedenega centra in poudarila, da je v predlogu 

proračuna za leto 2018  predvidenih za ta projekt le 27.000 EUR, kar je vezano tudi na uspešno 

kandidaturo Občine za pridobitev sredstev iz naslova javnih razpisov. V primeru, da  bi bila 

kandidatura neuspešna je zelo vprašljivo nadaljevanje navedenega projekta, saj ne bi imeli v 

proračunu dovolj sredstev. Ta center oziroma dvorana naj bi bila namenjena vsem krajanov, pri 

čemer le-ti ne nasprotujejo gradnji dvorane ob Osnovni šoli Vreme, vendar so prepričani, da ta 

dvorana ne bi služila namenu kot si želijo krajani v Vremah in v okolici. Želi in zahteva pisni 

odgovor o planu urejanja Večnamenskega centra v naslednjem letu in pojasnilo zakaj ni v 

predlogu proračuna obsega sredstev kot je bil planiran v letu 2017 (1.600.000 EUR). Želi 

pojasnilo kam so se prerazporedila ta sredstva, ki so bila planirana v NRP na PP, namenjeni 

ureditvi navedenega centra.  

 Zanimalo jo je kako je z realizacijo obnove ceste skozi Vreme. Ponovno je opozorila na nevarnosti 

v cestnem prometu v Vremski dolini predvsem z vidika varnosti pešcev, zlasti otrok in starejših, 

glede pomanjkljivosti osnovne infrastrukture (pločniki, prehodi za pešce, javna razsvetljava,…). 

Predlagala je, da Občina sicer počaka na odgovor Direkcije za ceste in Ministrstvom za 

infrastrukturo in nato pospešeno deluje v smeri doseganja nujno potrebe sanacije.  
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 Matija Potokar 

 Opozoril je, da je zgrožen nad dejstvom, da lokalna skupnost ne uspe pridobiti državnih ali 

evropskih sredstev za razvojne naloge ali/in projekte v občini. Prepričan je, da bi morali 

intenzivneje delati na področju sledenja in kandidiranja na različne vire za pridobitev sredstev za 

izvedbe projektov. Zahteva pisni odgovor kakšne namere ima Občina na tem področju za 

prihodnje. 

 Glede reševanja problematike urejanja Vremske doline (center, prometna ureditev,...) zahteva 

pisni odgovor Občine s podrobno  predstavitvijo aktivnosti načrtov Občine glede reševanja 

navedene problematike, ki jo je podala Mirjam  Frankovič Franetič. 

 

 Nives Skuk  

 V zvezi z izraženo problematiko razmer v KS Vreme je ponovno menila, da je to področje 

resnično že dolgo v zelo zapostavljenem položaju in da je potrebno takoj ukrepati ter izboljšati 

razmere, ki bodo zagotavljale kvalitetnejše pogoje za razvoj in delo. To si krajani zaslužijo. 

 

 

 

 

Dnevni red 19. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je županja ob  21.30 

uri  sejo končala. 

Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju. 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                           Ž U P A N J A : 

     Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                       Alenka Štrucl Dovgan, l.r.  


